
ET -33 USER MANUAL 
1. Product illustration 

@Batter 

Tuning status display 

2.Button CD functions and operations: 

Operation Press slightly Heavy press for 3 seconds 

1. After installing the battery, it will show "1, 2, 3" after constantly pressed to turn on the tuner: 
It can be turned off after constantly pressed for 3 seconds. 

2. Press button MODE slightly, tuning items will be switched repeatly between C,G,B,V,U. 
(j)You could select the items you require to be tuned. 
~Position the tuner by clip on the part of musical instrument which vibrates distinctly, adjusting the tuner 

----until-you~ee-bGD display clearly. ---- -- ---
@Low: indicator is on the left, showing White 

High: indicator is on the right, showing White 
In-tune: indicator is oo the middle, showing Green 
Remarks: the string number and note name show on the screen together when tuning 

3. It enters into the tuning status automatically, after turn on the machine. A4=440HZ. The machine will 
record the last status, when turning off the machine. Once re-starting the machine, the last status will 
appear again. 
4. In the state of power-on, the machine will be off automatically, when no button operation or signal 
inputting within 3 minutes. 

3.Technical specifications: 
A4 frequency: 440Hz 
Tuning items: C(Chromatic),G(Guitar),B(Bass),V(Violin),U(Ukulele) 
Tuning range: A0(27.5Hz)-A6(1760Hz) 

Battery: CR2032 

Size:35X48X54 mm 

4.Notice 
1.Long time exposure to the following places will lead to the damage of the machine: 

a. exposure under the sunlight b. high temperature or humid situation 
c. erosive circumstance d. close to the magnetic place 

2.Avoid rough handling and heavy operation. 
3.Please use clean and soft fiber to maintain the machine, no use of water or chemical liquid. 
4.lf the machine is in abnormal status during the operation, get out off the battery for 30 seconds, afterwards 
install it again. 
5.When the display is not clear, change the battery with a new one. 
6.Please take the battery out when not use for a long time. 



ET-33 p面使用説明~
I 1 .r=品示意図 j 

校音状恋参考界面

( 2按鍵①功能及操作方法 I 
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1. 安装好庖池后，美机状恋下長按会毘示“ 1 、 2、 3 ”，之后即可弄机；弄机状恋下長按3秒即可美机。
2. 短按店劫／模式鍵，校音項目将在校音項目特在C, G, B, V, U，即在十二平均律，吉他，只
司，小提琴，夏威夷四弦琴，循耳切換。 一

①按照以上方法，将机器設置到悠所需要的校音項目。

②将机詩的実子夫在尿器振劫朗毘的位置上，調整墨示扉的角度至。易子双察的イ立宣。
③使祭器~声戸生振劫，机器会星示音名井指示音高，指幸十備左旦墨示扉亮白色肘，音イ剛氏；

指計備右旦里示扉亮白色肘，音備高E 指幸十居中且里示扉亮緑色肘，音准摘。
3. 昇机后，蒸銃自劫遊入校音状恋， A4=440HZ。此后，毎次美机，系統将i己下美机前画面，下
次弄机肘，自劫遊入美机前屈画。

| 3参数 | 
A4頻率： 440Hz

校音項目： C（十二平均律）、 G（吉他）、 B（只司）、 V（小提琴）、 U（夏威夷四弦琴）
校音楚圏： A0(27.5Hz）～A6(1760Hz)

亀池規格： CR2032

尺寸： 35×48×54 mm  

l 4.注意事項 j 
1.校音器長肘［司存放在以下王不境中可能会引起損杯：
a長肘｛司日光亘射 b.高温或潮混赴 c.腐蝕的王平境 d.集近強磁場的地方

2.避免妨底、捧打，勿大力操作。
3.請用干；争、柔軟的干布保券F品．不得使用水或者其他化学液体来保葬戸品。
4.在使用辻程中如果出現功能弄常， i青取出屯池30秒后，再霊新装入。
5.扉幕墨示暗淡肘， i青更換屯池。
6.－＼長期不使用机器肘，座取下屯池。
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